

# سجل و أرباح

## الشروط والأحكام :

- فترة العرض الترويجي: يسري العرض على الأشخاص الذين يقومون بالتسجيل خلال فترة العرض من 19 يناير 2026 إلى 31 مارس 2026.
- الدورات المؤهلة: سيارة، دراجة نارية، حافلة ثقيلة، شاحنة ثقيلة، ورافعة شوكية.
- موعد السحب على الجائزة الكبرى: سيتم إجراء السحب بتاريخ 3 أبريل 2026.
- السحب النقدي الأسبوعي: سيتم إجراء السحب كل يوم اثنين.
- شروط القبول: إتمام الدفع وقت التسجيل.
- تحتفظ الشركة بحق تعديل شروط القسيمة في أي وقت.
- في حال إلغاء الملف أو نقله من معهد إيكو درايف لتعليم القيادة خلال فترة الحملة، يتم إلغاء حق المشاركة في السحب.
- لا يحق للفائز بالسحب النقدي الأسبوعي أو بالسحب على الجائزة الكبرى إلغاء الملف أو نقله إلى معهد آخر.
- لا يحق لموظفي معهد إيكو درايف لتعليم قيادة السيارات المشاركة في الحملة.
- يجب استلام الجائزة خلال 30 يوماً من السحب، وإلا ستفقد حقوقك فيها.



# REGISTER & WIN

## TERMS & CONDITIONS :

- Promotion Period: The promotion is applicable for those who register during the offer period 19th January 2026 to 31st March 2026.
- Eligible Courses: Car, Motorbike, Heavy Bus, Heavy Truck, And Forklift.
- Grand Prize Draw will be held on 3rd April 2026.
- Weekly cash draw will be held on every Monday.
- Eligibility Criteria: Payment at the time of Registration.
- Company reserves the right to modify the coupon terms anytime.
- File cancellation or transferring from Ecodrive Driving Institute during the campaign period voids draw eligibility.
- Winners of weekly cash prize or Grand lucky draw cannot cancel or transfer the file to another school.
- Eco Drive Automobile Driving Institute Employees cannot participate in the campaign.
- Prize needs to be collected within 30 days of the draw or it will get forfeited.